
Pääjärven suojelu ry

HALLITUKSEN TOIMINTAKERTOMUS KAUDELTA 1.6.2011 -31.12.2011

Hallitus on kokoontunut kerran tilikauden aikana ja muutoin on toimittu 
sähköpostin ja puhelimen välityksellä tarpeen mukaan.

Vuosikokouksen päätöksistä tiedotettiin jäsenistölle 2011 syksyllä. Tiedotteen 
liitteenä jaettiin ”PÄÄRVEN-ILMETYN PARHAAKSI” johon oli koottu ohjeita 
järven suojelemiseksi sekä viihtyvyyden lisäämiseksi.

27.8. pidettiin kesäkauden päättäjäiset Ilvesreitin laavulla makkaranpaiston 
merkeissä.

Hämeen Virkistysalueyhdistykselle tehtiin esitys Kynnysniemen alueen 
säilyttämisestä ja kehittämisestä virkistyskäyttöön soveltuvana. Lisäksi esitettiin 
virkistysalueen kunnostamista Ilves-reitin osalta sekä toivottiin uimarannalle 
tehtäväksi laituri.

Hallitus seurasi tiiviisti Pääjärven ja Haukilammin ranta-asemakaavan 
suunnittelua. Asiasta on oltu yhteydessä Tammelan kunnan kaavoittajaan, ELY-
keskuksen osastopäällikköön ja Hämeen liiton maakunta-arkkitehtiin. Myös 
Luonnonperintösäätiön ja UPM:n maankäyttöpäällikön mielipiteet on selvitetty.
Kun kaavasuunnitelma edistyy luonnosvaiheeseen ja tulee nähtäville lausuntoja 
varten, hallitus antaa tarvittaessa oman lausuntonsa päättäville viranomaisille.
   
Hallitus jatkoi yhteistyötä alueella olevien kuntien sekä vesiensuojeluyhdistysten 
kanssa.
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